



FOR IMMEDIATE RELEASE 即時發佈

Contact 連絡人:

Mrs. Randi McMahon

Global Director of Marketing, CPM 全球行銷總監

Mobile: +1-248-978-5573

randi.mcmahon@cpm.net

**CPM Announces the Acquisition of IDAH
CPM 宣佈收購宜大公司**

Blaine, MN. May 3, 2023: CPM, a leading solutions provider of process equipment and engineered technologies, today announced the acquisition of IDAH, a move that unites two industry leaders behind a shared mission to sustainably feed, fuel and build a better world.

明尼蘇達州，布萊恩市，2023年5月3日：CPM，世界領先的工藝設備和工程技術解決方案供應商，今天宣佈收購宜大公司，此舉將兩家行業領導者聯合起來，共同致力於以可持續的方式提供食品、燃料、並建設一個更美好的世界。

"The joining of these two successful enterprises will bring a new dimension of solution and service offerings to our customers thanks to the perfectly complementary nature of our product portfolios," said David Webster, CPM President & CEO. "We look forward to utilizing the strong team and capabilities of the IDAH business to expand our global position in the aqua feed, pet food and plant-based protein processing markets. We are very excited to welcome the IDAH team to CPM."

CPM 總裁兼首席執行官 David Webster 說："由於我們的產品組合具有完美的互補性，這兩家成功企業的聯合將為我們的客戶帶來新的解決方案和服務"。"我們期待著利用宜大業務的強大團隊和能力，提升我們在水產飼料、寵物食品和植物蛋白加工市場的全球地位。我們非常高興地歡迎宜大團隊加入 CPM。"

Founded in 1974 by James Chang, IDAH has grown from a small plant in rural Taiwan to six global offices serving more than 21 countries. IDAH specializes in pelleting, extruding and drying equipment, most notably for aqua feed, pet food, snack food, and plant-based protein markets. The IDAH brand has a reputation for high-quality spare parts, machines and services and today is the number one shrimp feed machine solution provider in the world and the number one provider of aquafeed equipment in Southeast Asia.

宜大公司由張董事長創立於 1974 年，公司規模從臺灣農村的一個小工廠發展至今有全球六個辦事處，服務於 21 個國家。宜大專注於制粒、擠出和乾燥設備，最主要的是用於水產飼料、寵物食品、休閒食品和植物蛋白市場。宜大品牌以高品質的備件、設備和服務而聞名，如今是全球第一的蝦飼料設備解決方案供應商，也是東南亞第一大水產飼料設備供應商。

"The future of the IDAH business is bright as we celebrate this milestone of joining CPM," said Chang. "Today, two industry leaders unite as one, accelerating our shared vision to sustainably feed, fuel, and build a better world and driven by our passion to innovate and create robust solutions that meet the evolving needs of our global customers."

張董事長表示："在我們慶祝加入 CPM 這一里程碑時，宜大業務的前景是光明的。基於我們為了不斷滿足客戶需求而對創新和為客戶創造堅實解決方案的熱情，今天，兩個行業的領導者團結一致，將加速實現我們的共同願景，即以可持續的方式提供食物、燃料和建設一個更美好的世界。"

Integration activities are already underway with IDAH joining the CPM Process Solutions business unit, a center of excellence focused on innovative solutions for the consumer food, animal feed and advanced materials industries. CPM Process Solutions is led by Charlie Spearing, General Manager, and is comprised of the following product brands: Century Extrusion, Extricom, Ruiya, Wolverine Proctor, Planet Dryers and TSA Griddle Systems.

整合工作已經開始，宜大加入了 CPM 工藝解決方案事業部，這是一個專注於為消費食品、動物飼料和先進材料行業提供創新解決方案的卓越中心。CPM 工藝解決方案事業部由總經理 Charlie Spearing 領導，由以下產品品牌組成：世紀擠出、Extricom、瑞亞、Wolverine Proctor、Planet Dryers 和 TSA Griddle Systems。

Customers and business partners will continue to be served through their current contacts. CPM and IDAH remain committed to delivering the highest level of service to its customers.

客戶和商業夥伴將繼續通過他們目前的聯繫方式提供服務。CPM 和宜大仍然致力於為其客戶提供最高水準的服務。

About CPM 簡介

CPM Holdings, Inc. is a diversified leading global supplier of process equipment and engineered technologies that sustainably feed, fuel, and build a better world. With its growing family of 17 market-leading product brands, CPM serves a variety of industries including animal feed, consumer food, green energy, advanced materials and sustainable packaging. Founded in 1883, CPM has 1,700 employees across 36 facilities on 4 continents with presence in 150+ countries. From the foods you eat to the fuels you require, CPM plays an important role in making the world more efficient and more sustainable. For more information, visit OneCPM.com.

CPM 控股有限公司是一家多元化全球領先的工藝設備和工程技術供應商，以可持續的方式提供食品、燃料並建設一個更美好的世界。憑藉其不斷增長的 17 個市場領先的產品品牌，CPM 服務於各種行業，包括動物飼料、消費食品、綠色能源、先進材料和可持續包裝。CPM 成立於 1883 年，在 4 大洲的 36 家工廠擁有 1700 多名員工，業務遍及 150 多個國家。從您吃的食物到您需要的燃料，CPM 在使世界更有效和更可持續發展方面發揮著重要作用。欲瞭解更多資訊，請訪問 OneCPM.com。